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Abstract (en)
The launcher is composed of two tubes (1 and 16) insulated electrically. A projectile (40) propelled by a first launching stage produces a short-
circuit when it straddles the two tubes (1 and 16). A signal is generated on an output line (29), which makes it possible to close a breaker (21)
and discharge a capacitor (22) which generates a spark in a charge (44) contained in the projectile (40). The front part (42) of the projectile (40) is
projected at increased speed. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le lanceur se compose de deux tubes (1 et 16) isolés électriquement. Un projectile (40) propulsé par un premier étage de lancement crée un court-
circuit quand il chevauche les deux tubes (1 et 16). Un signal est produit sur une ligne de sortie (29) qui permet de fermer un interrupteur (21) et de
décharger un condensateur (22), qui crée une étincelle dans une charge (44) contenue dans le projectile (40). La partie avant (42) du projectile (40)
est projetée a une vitesse accrue.
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